
ZAPISNIK 

 

sa 1. sjednice Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije Skupštine 

Crne Gore, odrţane 30. januara 2013. godine. 

 

 Sjednica Komisije je počela u 11 sati i 5 minuta. 

 Sjednici su prisustvovali članovi Komisije: Janko Vučinić (predsjednik 

Komisije), Branko Čavor, Zoran Jelić, Ţeljko Aprcović, prim. dr Izet Bralić, dr 

Milorad Bakić, Mladen Bojanić i Veljko Vasiljević. 

 Sjednici Komisije je predsjedavao Janko Vučinić, predsjednik Komisije. 

 Sjednici je prisustvovao i stručni konsultant angaţovan za rad u Komisiji, 

Radoš Zečević. 

 Sjednicu su pratili predstavnici medija. 

 Za sjednicu je utvrĎen sljedeći  

DNEVNI  RED: 

1. IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDNIKA KOMISIJE; 

 

2. UTVRĐIVANJE PLANA RADA KOMISIJE ZA 2013. GODINU. 

 

Prva tačka dnevnog reda: 

 

IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDNIKA KOMISIJE 

 

Predsjednik Komisije, Janko Vučinić, kazao je da je članom 34 stav 5 

Poslovnika o radu Skupštine propisano da odbor na prvoj sjednici bira zamjenika 

predsjednika, te da uzimajući u obzir da je predsjednik iz redova opozicije, 

zamjenik predsjednika treba da bude iz redova pozicije i, u skladu sa tim, pozvao 

predstavnike pozicije da predloţe kandidata za zamjenika predsjednika Komisije. 



 Zoran Jelić, član Komisije, predloţio je da se odloţi glasanje za prvu tačku 

dnevnog reda, iz razloga što nijesu odrţane konsultacije u redovima pozicije ko bi 

mogao biti kandidat za zamjenika predsjednika Komisije. 

 Predsjednik Komisije je konstatovao da se prva tačka dnevnog reda odlaţe 

za sljedeću sjednicu, i da se nastavlja rad Komisije po drugoj tački dnevnog reda.  

Druga tačka dnevnog reda: 

UTVRĐIVANJE PLANA RADA KOMISIJE ZA 2013. GODINU 

Predsjednik Komisije je iznio svoj prijedlog plana rada za 2013. godinu, uz 

konstataciju da je logično da Komisija nastavi svoj rad tamo gdje su njihovi 

prethodnici stali. Prioritet se daje firmama u teškim finanskijskim situacijama.  

Predsjednik je iznio svoj predlog za ispitivanja privatizacija HTP "Boka" i HTP 

"Onogošt’" na narednoj sjednici. Nakon toga detaljnije je predočio i pojasnio plan 

rada Komisije za 2013. godinu koji je on predloţio.  

 Branko Čavor, član Komisije, istakao je značaj funkcije i obaveza Komisije. 

Iznio je prijedlog da predlog plana rada koji je proslijeĎen članovima Komisije 

ostane u formi nacrta i da bude osnova za utvrĎivanja plana rada Komisije na 

narednoj sjednici.  

 Prim. dr Izet Bralić, član Komisije, je istakao svoje slaganje sa stavovima 

Branka Čavora. TakoĎe, iznio je neke nedoumice u vezi dopisa Mreţe za 

afirmaciju nevladinog sektora u vezi privatizacije "Gornjeg Ibra", i vezano sa tim 

je od te NVO traţio dodatne informacije. 

 Veljko Vasiljević, član Komisije, predloţio je da se utvrdi šta je obuhvaćeno 

izvještajima o kontrolama koje je Komisija do sada uradila i da se uradi pregled 

postupaka privatizacije sa aspekta uspješnosti i efekata na budţet Crne Gore i socio 

- ekonomsku situaciju.  On je takoĎe iznio stav da Skupština Crne Gore treba da 

formira radno tijelo koje će pomagati u radu Komisije. 

 Mladen Bojanić, član Komisije, sloţio se sa predlogom plana rada u okviru 

kojeg su definisana razmatranja privatizacija HTP "Boka" i HTP "Onogošt" i 

smatra da je takav redoslijed razmatranja privatizacija prihvatljiv i da je moguće 

ukoliko se pojavi neka prioritetnija privatizacija da se uvrsti u plan rada. 



 Zoran Jelić, član Komisije, naglasio je da Komisija za praćenje i kontrolu 

postupka privatizacije radi po Poslovniku Skupštine Crne Gore i naveo je da je za 

ispitivanje odreĎene privatizacije potrebna potpuna i cjelokupna dokumentacija. 

Saglasan je  sa poslanikom Čavorom da se na sljedećoj sjednici pripremi plan 

privatizacija i da se usaglase oko njega. 

 Janko Vučinić, predsjednik Komisije, smatra da je usvajanje poslovnika,  po 

kome bi radila Komisija,  gubljenje vremena i kazao je da Komisija treba da 

nastavi sa radom tamo gdje je stala u prethodnom mandatu. Navodi da se 

ispitivanje privatizacija HTP "Boka" i HTP "Onogošt" nameću zbog teške situacije 

u kojoj se zaposleni tih firmi nalaze. 

 Zoran Jelić, član Komisije, naveo je da su, zbog neslaganja oko predloga 

članova prethodnog Saziva u vezi  programa rada po kojem bi radila Komisija, 

odlučili da rad Komisije bude baziran na Poslovniku. Poslanik Zoran Jelić se 

zaloţio da se dokumentacija oko predloţenih privatizacija dostavi članovima 

Komisije u što kraćem roku, kako se ne bi gubilo vrijeme Komisije. 

 Veljko Vasiljević, član Komisije, je istakao svoje slaganje sa mnogim 

stavovima koje je iznio poslanik  Zoran Jelić  i smatra da Komisija treba da se 

pozabavi svim privatizacijama predviĎenim planom što efikasnije, a da zatim uzme 

u obzir zahtjeve i predloge članova Komisije koje oni smatraju da treba ispitati. 

 Mladen Bojanić, član Komisije, istakao je da ne bi trebalo gubiti vrijeme na 

formalne stvari i da je potrebno odmah krenuti sa radom Komisije. Prihvatio je 

predlog za dvije pomenute privatizacije i predloţio je da se na narednoj sjednici 

pozove predsjednik Komisije iz prethodnog Saziva, gospodin Mandić, u svrsi 

pomoći u narednom radu Komisije. 

 Ţeljko Aprcović, član Komisije, istakao je da od programa rada Komisije iz 

prošlog Saziva nije ništa realizovano i zahtijeva puno kvalitetniji rad od strane 

sadašnje Komisije. Sloţio se sa predlogom gospodina Čavora da se odrede tri, 

četiri privatizacije koje će se kvalitetno ocijeniti i koje će, sasvim sigurno, 

iziskivati puno vremena na njihovom radu. 

 Prim. dr Izet Bralić, član Komisije, mišljenja je da, dvije privatizacije koje je 

predloţio predsjednik Komisije treba da budu predmet razmatranja na narednoj 



sjednici i da kao jedna od tačaka na narednoj sjednici bude usvajanje generalnog 

plana rada za 2013. godinu. 

 Mladen Bojanić, član Komisije, saglasan je u potpunosti sa mišljenjem 

gospodina Bralića i da se počne pripremati materijal za HTP „Boku“ i HTP 

„Onogošt“. 

 Dr Milorad Bakić, član Komisije, takoĎe je saglasan sa prethodno iznijetim 

predlogom, i smatra da postoje mnoge privatizacije koje nijesu pobrojane, naročito 

na sjeveru, za koje bi trebalo ostaviti prostora na nekim narednim sjednicama. 

 Janko Vučinić, predsjednik Komisije, u skladu sa iznijetim mišljenjima 

članova Komisije, zaključio je da će se privatizacije "HTP Boka" - Herceg Novi i 

HTP "Onogošt" – Nikšić staviti na razmatranje na prvoj narednoj sjednici, a da  

druga tačka dnevnog reda budu predlozi članova Komisije o planu za ispitivanje 

privatizacija za 2013 godinu. Naveo je da u dnevni red na prvoj narednoj sjednici 

treba uvrstiti i  izbor zamjenika predsjednika Komisije. Prihvatio je  sugestiju 

poslanika Bojanića da se pozove predsjednik Komisije iz prethodnog mandata, 

ukoliko je to potrebno. 

 Zoran Jelić, član Komisije, nije siguran da će na narednoj sjednici uspjeti da 

urade obje privatizacije usled obimnosti posla i istakao je da je potrebna kompletna 

dokumentacija kako bi se došlo do samog toka procesa pomenute dvije 

privatizacije. U tom pravcu je predloţio da se Komisija obrati Savjetu za 

privatizaciju i kapitalne projekte Vlade Crne Gore i Tenderskoj komisiji kako bi se 

zatraţila dokumentacija u vezi toka tih privatizacija. Napomenuo je da gospodin 

Mandić ne podnosi izvještaj Komisiji, već Skupštini Crne Gore i da nije 

neophodno nametati mu obaveze. 

 Janko Vučinić, predsjednik Komisije, naveo je da mu nije bila namjera da 

gospodin Mandić dolazi da podnosi izvještaj već da pruţi sugestije koje bi im 

pomogle u narednom radu Komisije. Zaključio je da nije potrebno glasanje oko 

druge tačke dnevnog reda i da je postignut dogovor oko razmatranja privatizacija 

HTP "Boka" i HTP "Onogošt". 

 Prim. dr Izet Bralić, član Komisije, nije se sloţio sa mišljenjem predsjednika 

Komisije da članovi Komisije pripreme plan privatizacija već da plan privatizacije 



treba da utvrdi sam predsjednik, a da članovi Komisije dostave neke eventualne 

dopune. 

 Na kraju, Radoš Zečević, stručni konsultant angaţovan za rad u Komisiji, 

predloţio je da izvještaj, koji je sastavio uz pomoć sekretara Komisije Elize 

Šećerović, dobiju svi članovi Komisije kako bi se stekao uvid u način prethodnog 

rada Komisije. Dao je sugestiju predsjedniku Komisije da je, umjesto predloţenog 

redosleda dnevnog reda koji se odnosi na izbor potpredsjednika, dvije privatizacije 

i plan rada, moţda bolje da prvo ide plan rada i obavezno pomenute dvije 

privatizacije. 

 

 Sjednica je završena u 12 sati. 

 

SEKRETAR KOMISIJE                                      PREDSJEDNIK KOMISIJE 

      Eliza Šećerović   Janko Vučinić 

 


